

漢鼎書院是由非牟利慈善機構益利樂生教育基金有限公司（以下簡稱「益利樂生」）所創辦的全日制中小學國際課程學校，一直致力於根植中國、展望全球，將中西方兩種深厚的教育傳統有機結合，以培養具有中國底蘊、香港情懷、國際視野的未來領袖。

漢鼎書院全年接受入學申請，申請者請於[在線報名系統](#)按指示提交申請資料，合資格的申請者將獲邀進行面試與筆試。漢鼎書院於2018年9月1日起，接受2019-2020學年的入學申請，並準備於2019年8月開學。目前，漢鼎書院部分年級學生人數已經或接近滿額，申請者或將進入輪候名單。

如家長欲為子女爭取優先入學機會，益利樂生設有本金券（Capital Bond）供家長申請，讓符合入學要求的本金券提名人優先入讀。本金券提名適用於當前或未來學年，因其發行數量有限且面額有變化可能，家長可提前申請認購，請填妥[本金券認購申請表](#)後發送至finance@hlef.org。

漢鼎書院以扎實的雙語根基和民族身份認同、扎實的數理根基、領袖精神和社區服務意識為三大建校基石，讓學生從獨一無二的課程設置、定制化的小班教學以及優良的師資配置中受益。申請者在入學評估過程中須展現出良好的行為習慣與學習動機，並具備一定的中英文口語與書面能力，使其未來能適應漢鼎書院多元而充滿包容性的教育環境，並為學校社區帶來積極正面的影響。目前，漢鼎書院接受招生的年級為1至12年級，1至6年級於2018-2019學年的學費為港幣198,000元，7至11年級為港幣208,000元，12至13年級為港幣218,000元。

Sponsored by the non-profit making charitable institution registered in Hong Kong, Happy Life Education Foundation Limited, Han Academy is a fulltime through-train primary and secondary school with international curriculum. The school aims to bring together the best elements from two rich education traditions: the Chinese and the global. We devote ourselves to nurturing future leaders with Chinese soul, Hong Kong spirit and international mindedness.

Admission application to Han Academy is open throughout the year. Applicants need to submit required documents through the [online system](#) and only qualified applicants would be invited to interview and written tests. Starting from September 1, 2018, we welcome application for 2019-2020 academic year and the new semester will commence in August 2019. For some year levels, the school has already or almost fulfilled the enrolment quota. Applicants may be placed on a waiting list.

For those who wish to gain admission priority can apply for Capital Bond issued by Happy Life Education Foundation. Qualified applicants nominated by Capital Bond holders would enjoy priority during the admission process. The nomination is applicable to current and future academic years. Parents can apply for Capital Bond due to its limited amount and changeable face value. Please filled in the [Application Form of Capital Bond](#) and send to finance@hlef.org.

Three keystones of Han Academy are strong bilingual skills and Chinese cultural identity, strong foundation in Mathematics and Science, community service and leadership. Students can benefit from the school's unique curriculum setting, customized small-sized classes and experienced excellent teachers. Successful admission depends on an applicant's learning

habits and motivation, as well as bilingual skills. Applicants must demonstrate, through interview and written tests, that they are capable of blending in the diverse and comprehensive learning environment, as well as bringing positive effect to the school community. At the moment, applicants may apply for admission from Y1 to Y12. The annual tuition fee for 2018-2019 are HK\$198,000 for Year 1 to 6, HK\$208,000 for Year 7 to 11, HK\$218,000 for Year 12 to 13.